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Council meeting of 14 January 2004

Motion on “Better health care financing policy”

Hon Michael MAK Kwok-fung has given notice to move the
attached motion on “Better health care financing policy” at the Council
meeting of 14 January 2004.  The President has directed that “it be printed in
the terms in which it was handed in” on the Agenda of the Council.

(Ray CHAN)
for Clerk to the Legislative Council

Encl.
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2004年年年年1月月月月14日日日日(星期三星期三星期三星期三)
立法會會議席上立法會會議席上立法會會議席上立法會會議席上

麥國風議員就麥國風議員就麥國風議員就麥國風議員就“更完善的醫療融資政策更完善的醫療融資政策更完善的醫療融資政策更完善的醫療融資政策”
提出的議案提出的議案提出的議案提出的議案

議案措辭議案措辭議案措辭議案措辭

“鑒於現時的醫療融資政策並不能持續地令市民得到優質醫療服務，本會促請政
府廣泛參考外地經驗，研究一套更完善的醫療融資方案，並諮詢公眾，以便盡快

制訂一項持續可行的新政策。”

(Translation)

Motion on “Better health care financing policy”
to be moved by Hon Michael MAK Kwok-fung

at the Legislative Council meeting
of Wednesday, 14 January 2004

Wording of the Motion

“That, as the existing health care financing policy fails to enable the public to receive
sustained good-quality health care services, this Council urges the Government to
work out a better health care financing plan in the light of overseas experience and to
consult the public, so as to expeditiously formulate a long-term new policy that is
workable.”


